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ROMÂNIA 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Timiş din 20 aprilie   2016 
 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 31 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Lipsesc: Demea Dorel, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Rus Alain, Rus Georgeta,  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 129/14.04.2016 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea Consiliului 
Judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
În continuare, vă prezint ordinea de zi a şedinţei. 

 

1. Proiect de hotarare privind validarea mandatului unui consilier judetean si completarea 
componentei unei comisii de specialitate a Consiliului Judetean Timis. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş pe anul 2016. 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii unui spaţiu din imobilul Bastionul 

„Theresia”. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor spaţii din Palatul 

Administrativ. 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în administrarea Primăriei Comunei Foeni a 

imobilului „Casa de Educaţie Naţională” din Foeni. 
6. Proiect de hotarare privind modificarea și completarea anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Timiș nr. 113/2015 privind aprobarea obiectivelor de interes județean la care 
se execută pază prin Direcția de Prestări Servicii Timiș. 

7. Proiect de hotarare privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori  
de transport rutier. 

8. Proiect de hotarare privind modificarea Normativului privind  dotarea cu autovehicule şi 
consumul lunar de carburanţi. 
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9. Proiect de hotarare privind propunerea de aprobare a indicatorilor tehnico-economici 
aferenti Documentatiei de Avizare pentru lucrari de interventii pentru lucrarea “Pod pe DJ 
572 la km 77+150 peste raul Timis, la Hitias. 

10. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii Contractului de inchiriere nr. 
5102/30.04.2014 incheiat de catre Judetul Timis prin Consiliul Judetean Timis cu 
Societatea Powertek Equipment S.R.L. 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de Organizare si Functionare a 
Consiliul Judetean Timis. 

12. Proiect de hotarare privind actualizarea Buletinului informativ privind informatiile de 
interes public. 

13. Proiect de hotarare privind aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pentru anul 2016  
al Societatii Aviatia Utilitara Timisoara S.A. 

14. Proiect de hotărâre privind instituirea distincției „Diplomă de Excelență în Afaceri”. 
15. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui Acord de Colaborare intre Judetul 

Timis prin Consiliul Judetean Timis si Asociatia Centrul pentru Politici Publice (CENPO) 
Cluj Napoca. 

16. Proiect de hotarare privind conferirea post mortem a titlului de “Cetatean de Onoare al 
Judetului Timis” inventatorului roman Traian Vuia. 

17. Proiect de hotarare privind achizitionarea de servicii juridice in vederea reprezentarii 
Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Timis in fata instantelor de 
judecata. 

De asemenea, va solicit sa fiti de acord cu introducerea pe ordinea de zi a sedintei a 
proiectelor discutate in comisiile reunite, respectiv: 

Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și cofinanțării de către Consiliul 
Județean Timiș a proiectului ”REGIONAL CENTRES FOR GUIDANCE AND EVALUATION OF 
TRANSBORDER QUALIFICATION”. 

Proiect de hotărâre privind modificarea raportului de serviciu al domnului Coras 
Ardelean director executiv al Camerei Agricole a Judetului Timis. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pe anul 2016 al Autoritatii Teritoriale de 
Ordine Publica Timis. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitarii dreptului de preemtiune din partea 
Judetului Timis la intentiile de instrainare a unor imobile cu alta destinatie decat cea de locuinţe. 

Daca sunt discutii sau alte propuneri. Daca nu, supun la vot ordinea de zi a sedintei cu 
completarea mentionata anterior.  

Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 29  voturi pentru din partea 
doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian,  Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  
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Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal ale şedinţei ordinare din data de 30 martie 2016. 

Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat procesul - verbal ale şedinţei ordinare din data de 
30 martie 2016 cu 30 voturi pentru din partea doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Inainte de intrarea in ordinea de zi precizez ca in Comisia pentru Administratie Publica 
Locala nu s-a intrunit cvorumul necesar – fiind lipsa 4 din cei 7 consilieri judeteni si in 
consecinta nu s-a dat aviz favorabil sau nefavorabil proiectelor de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Comisia s-a întrunit azi de dimineaţă din nou. Toţi membri au fost prezenţi şi toate 

proiectele au primit aviz favorabil pentru dezbatere şi aprobare în plenul consiliului judeţean.  
 
 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier 

judetean si completarea componentei unei comisii de specialitate a Consiliului Judetean 
Timis. 

Proiectul a fost avizat favorabil de – 5 comisii – respectiv,   Comisia pentru Relatii si 
Cooperare Interna si Externa,   Comisia pentru Sanatate si Protectia Sociala,Comisia pentru 
Agricultura si Dezvolare Rurala si Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport  Comisia 
de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrari Publice si Protectia Mediului Comisia Economica 
a dat aviz nefavorabil proiectului de hotărâre. 

Rog presedintele comisiei sa prezinte punctul de vedere. 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Din câte am înţeles se doreşte ca votul să fie un vot deschis şi pentru că nu se 

respectă procedura pe care am aplicat-o la şedinţa anterioară, fiind vorba de votul pentru 
persoană, am considerat că nu este corect şi consider că votul trebuie să fie aşa cum a fost 
data trecută, respectiv  votul să fie secret. Din acest motiv în comisie s-a dat aviz nefavorabil.  

 
Domnul preşedinteTitu Bojin 

    Dacă ne referim la vot vă propun acum procedăm acum printr-un vot  deschis  
deoarece nu facem decât  să avizăm decizia prefectului: Trebuie să ştiţi că ordinul se emite de 
prefect în urma noilor modificări asupra legii. În urma discuţiilor cu domnul secretar,  cu domnul 
prefect, pentru că domnul Marian Vasile şi domnul secretar au  discutat cu domnia sa, există 
posibilitatea să facem validarea  prin vot deschis pentru a reduce timpul.  
 Dacă dumneavoastră doriţi să întrerupem acum şedinţa şi să facem validarea prin vot 
secret, atunci aşa facem,  însă vă reamintesc că există ordinul prefectului pe care nu-l putem 
schimba noi.  
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Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, imediat după ce am terminat şedinţa de plen din 

luna martie, împreună cu domnul secretar Dan Ardelean am mers în Instituţia Prefectului 
judeţului Timiş şi am solicitat lămuriri cu privire la acest caz.  

Astăzi nu facem decât o validare a propunerii care vine din partea comisiei de validare. 
Nu facem vot la persoană, persoană care a fost deja aleasă de către cetăţeni pe listele PDL, 
respectiv PNL după fuziune. Deci, nu revotăm ceea ce au votat cetăţenii. Astăzi validăm 
propunerea comisiei de validare. A fost foarte clar acest aspect, ba mai mult, în celelalte unităţi 
administrative se procedează la fel. Chiar şi în Consiliul Local Timişoara validările se fac prin 
vot deschis. Avem confirmările de la Instituţia Prefectului şi din partea domnului secretar. 
Astăzi, ca atare, propun validarea domnului Flavius Iepan prin procedura de vot deschis care 
este confirmată.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În continuare, rog pe domnul secretar să dea citire procesului verbal de validare, după 

care supun la vot procedura de vot. Dumneavoastră decideţi dacă votăm prin vot deschis sau 
prin vot secret pentru că noi am pregătit şi urnele.  Cred că nu va fi nevoie pentru că prefectura 
a clarificat cine şi cum se poate valida cineva.  

 
Domnul Dan Ardelean –Secretar al Judeţului Timiş  

  Vă informez că proiectul a fost iniţiat de domnul Marian Constantin Vasile având ca 
temei expunerea de motive şi adresa înaintată Consiliului Judeţean Timiş de către Partidul 
Naţional Liberal Timiş care confirmă apartenenţa la PDL Timiş  a supleantului înscris în lista de 
candidaţi de la alegerile din iunie 2012, respectiv domnul Iepan Flaviu  Nelu. Verificarea, 
analizarea şi confirmarea celor menţionate în adresa PNL Timiş este de  competenţa Comisiei 
de validare din cadrul Consiliului Judeţean Timiş legal constituită prin HCJT 76/2012 modificată 
prin HCJT 120/ 2014, comisie care va întocmi un proces verbal pentru validarea sau invalidarea 
supleantului propus pentru a deţine calitatea de consilier judeţean.  

Comisia de validare în următoarea componenţă : Negoiţă Adrian, Bologa Gheorghe, 
Daviţoiu Ioan, Alain Rus, Juravle Petru, cu permisiunea dumneavoastră vor lua o pauză şi vor 
analiza şi vor verifica documentele privind validarea sau invalidarea supleantului propus să 
deţină calitatea de consilier judeţean.  

Întrucât această discuţie a avut loc şi data trecută cred că nu mai este nevoie de pauză 
şi de aceea cred că  domnul Negoiţă poate da  citire procesului verbal.  

Domnul consilier judeţean Pau Adrian  
Domnule preşedinte cu permisiunea dumneavoastră aş vrea ca domnul secretar să 

lămurească o problemă pe care am ridicat-o la plenul trecut şi aş vrea să-l întreb  ce ne-a lipsit 
atunci de nu am putut face această validare, de ce l-a plenul trecut acest proiect nu a fost la 
punctul 1 pe ordinea de zi? Argumentele date atunci nu m-au mulţumit. Nu am nimic cu domnul 
Iepan Flaviu sau cu validarea domniei sale, dar acest lucru l-am susţinut în plenul trecut şi aş 
vrea să ştiu dacă am avut sau nu dreptate atunci. 

 
Domnul Dan Ardelean –Secretar al Judeţului Timiş  

    Dumneavoastră aveţi întotdeauna dreptate domnule Pau Adrian.  
 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian  
Vă mulţumesc dar nu despre asta este vorba. Eu vreau să ştiu dacă atunci am avut 

dreptate.  
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Domnul Dan Ardelean –Secretar al Judeţului Timiş  
Atunci a fost pus ultimul pe ordinea de zi deoarece a fost acea dispută cu doamna Rus 

Georgeta care a participat la şedinţa comisiilor de specialitate.  
 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian  
Nu suntem puşi aici să arbitrăm dispute ci să aplicăm şi să  respectăm legea. Acest lucru 

spuneam şi data trecută fără să fiu artizanul unei discuţii. Dumneavoastră m-aţi combătut la 
vremea respectivă şi sincer  vă spun că  m-am simţit jignit.  Acest lucru am vrut să aud acum 
pentru că dreptate am avut şi data trecută.  

 
Domnul Dan Ardelean –Secretar al Judeţului Timiş  
Daţi-mi voie să fac o scurtă precizare. Niciunde nu se spune că proiectul trebuie să fie 

pus la primul punct sau la ultimul punct de pe ordinea de zi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vreau să vă spun tuturor că trebuie să înţelegeţi că atunci a fost prima  confirmare  a 

unui consilier sub forma noilor reglementări prevăzute de legea administraţiei publice şi anume 
prin ordinul prefectului. De aceea s-a creat animozitatea faţă de posibilitatea ca doamna Rus, 
care a depus o cerere şi care a spus că are ordonanţa presidenţială de la instanţă, lucru care 
nici până astăzi nu a ajuns la noi. Atunci toate s-au făcut foarte rapid într-un timp foarte scurt. 
Mai mult decât atât doamna Rus participase deja la comisiile de specialitate şi a venit chiar şi la 
şedinţa de plen.  Dacă lucrurile s-au lămurit acum cu privire la modalitatea de schimbare sau de 
validare a unui consilier judeţean prin noua formulă a legii, cu ordinul prefectului, cred că putem 
merge mai departe. Nu trebuie să gândim că cineva ar fi avut ceva personal cu domnul  Iepan 
Flaviu.  

Astăzi ar fi trebuit să mai avem o confirmare de la colegii noştri pentru că domnul 
Maritinescu şi-a dat demisia. Aceasta trebuie confirmată şi aprobată şi validarea noului consilier 
trebuie să fie făcută tot prin ordinul prefectului. Următorul pe listă ar fi doamna Spătar care a 
mai fost consilier judeţean în mandatul trecut, dar nu am putut să o confirmăm astăzi pentru că 
nu s-a emis ordinul prefectului. Probabil că vom face confirmarea în 18 mai când va fi 
următoarea şedinţă de plen chiar dacă va fi doar pentru 2-3 săptămâni.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Doresc să adresez o întrebare domnului secretar pentru că nu am fost edificat şi ţinând 

cont că nu Consiliul Municipal Timişoara este cel mai bun exemplu de bună practică pentru 
cosniliul judeţean aş vrea ca din punct de vedere legislativ să ştim foarte clar dacă luăm act de 
ordinul prefectului sau validăm un mandat pentru o persoană şi trebuie, aşa cum prevede legea 
în acest caz, vot secret.  Dacă luăm act de ordinul prefectului atunci votăm prin vot deschis.  

Rog pe domnul secretar să ne explice pentru că nu se mai înţelege nimic.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
În ce priveşte validarea sau vacantarea este nevoie de hotărârea consiliului judeţean 

chiar dacă acest lucru apare puţin ciudat în ce priveşte aplicarea legii. Deci, legea prevede că 
se ia act prin hotărâre, iar hotărârea înseamnă vot. Ceea ce înseamnă vot, noi în regulament 
am prevăzut că atunci când e vorba de persoane votul este secret. Tot în regulament am 
prevăzut că modalitatea de vot va fi supusă plenului de fiecare dată când există o problemă 
legată de interpretare. În discuţiile pe care le-am avut la prefectură dumnealor spun că din 
moment ce validarea s-a făcut cu vot deschis la începutul mandatului nu există nici un fel de 
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probleme ca acest vot să fie tot deschis şi în cazul validării pe parcurs.  Sigur, dacă luăm 
regulamentul se spune că la persoane este vot secret.  Votul secret acoperă orice viciu de 
procedură. Din acest motiv în celelalte ocazii a fost vot secret pentru că am fost acoperiţi chiar 
dacă ar fi suficient votul deschis. Râmâne ca dumneavoastră să aprobaţi în plen. Domnul 
preşedinte supune la vot modalitatea de votare şi se va vota în consecinţă. 

 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte eu votez deschis, dar nu mai bine îl chemaţi pe domnul prefect aici 

să ne spună.  Am tot auzit că aţi fost la prefect dar nu avem nimic scris de la domnia sa. Dacă 
aţi fost la domnul prefect, de ce nu m-aţi chemat şi pe mine? 

A fost domnul secretar şi domnul Marian Vasile, e corect şi am încredere dar mi se pare 
o chestie ciudată că nu aţi primit nimic scris oficial din partea prefecturii.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Deci, ca să fie clar pentru toată lumea, eu vă rog să lăsăm aceste maliţiozităţi pentru alte 

ocazii, cred că pentru toamnă ar fi cel mai bine. În primul rând,  ordinul prefectului a constatat 
vacantarea poziţiei. Astăzi noi trebuie să validăm următoarea persoană înscrisă pe lista PNL 
care să ocupe această poziţie. Împreună cu domnul secretar am fost la serviciul juridic nu la 
prefect. Nu am vrut să dau nume, nu am fost la prefect dar vă spun că am fost la serviciu juridic 
care are un rol în validarea hotărârilor consiliului judeţean. Am discutat despre speţe din cadrul 
judeţului nostru şi din alte consilii judeţene din ţară  şi nu doar Consiliul Local Timişoara, asta 
ca să ştie şi colegii care au luat cuvântul, şi stim cum se procedează.  

Noi nu validăm persoana ci validăm un mandat. Validăm propunerea comisiei  de 
validare care este instituită începând cu anul 2012 şi validăm mandantul. Cetăţenii s-au 
exprimat în anul 2012 şi noi doar validăm un mandat prin vot deschis pentru că data trecută am 
greşit, Instituţia Prefectul a confirmat că procedura prin vot deschis este corectă, se foloseşte şi 
în alte unităţi administrative şi eu spun că legea este mai puternică decât regulamentul de 
organizare şi funcţionare unde am spus tot felul de lucruri, pe care l-am modificat într-un fel sau 
altul la un moment dat punând interpelările la finalul şedinţei. Eu propun să aplicăm legea şi să 
fim corecţi măcar acum la sfârşitul mandatului. Mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii supun la vot procedura de vot prin vot deschis, electronic adică  oricum 

se vede pe tabelă cine cum votează.  Deci, propun vot deschis să nu mai umblăm cu buletine 
de vot şi întreruperea şedinţei care ne-ar lua mai mult timp.  

Dacă sunteţi de acord cu votul deschis, bine dacă nu trecem la procedura de vot prin vot 
secret dacă aşa doriţi. Nu cred că se pune problema şi nici nu cred că avem un motiv să nu-l 
validăm pe domnul Iepan. 

Deci, cine este de acord cu votul deschis? 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat procedura „vot deschis” cu 15  voturi pentru din 

partea doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin,  Crişan Teodor Adrian, Filip Stancu, Gaita Oana, Lăzureanu Aurel, Marinconi-
Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint, Vasile Marian Constantin, 2 voturi 
„împotrivă”  din partea domnilor Bologa Gheorghe, Zanfir Florian şi 11 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor  Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, 
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 În continuare, dau cuvântul  domnului consilier judeţean Adrian Negoiţă pentru a 
ne prezenta procesul verbal de validare.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Proces verbal privind propunerea de validare a mandatului unui consiler judeţean. 

Comisia de validare în componenţa prevăzută de HCJT 76/2012 a Consiliului Judeţean Timiş a 
procedat la examinare legalităţii alegerii unui consilier judeţean în vederea validării mandatului 
acestuia, constatând următoarele;  vă  cer permisiunea să  trec direct la concluzii şi vă spun că 
am constatat că nu există motive pentru  invalidare mandatului de consilier judeţean, motiv 
pentru care comisia de validare în conformitate cu prevederile art. 31 alin. 3 din Legea 
215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu modificările şi completările ulterioare, 
propune validarea mandatului de consilier judeţean a domnului  Iepan Flaviu Nelu. Semnează 
Comisia de validare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii supun la vot validarea domnului Iepan Flaviu în calitate de consilier 

judeţean al Consiliului Judeţean Timiş   
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat validatarea domnului Iepan Flaviu în calitate de 

consilier judeţean  cu 17  voturi pentru din partea doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Daviţoiu Ioan, Stancu, Gaita 
Oana, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Păşcuţă 
Adrian, Petrescu Balint, Stancu Traian, Vasile Marian  Constantin şi 11 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Dobra Călin, Filip 
Gavrilită Bianca, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Szatmari Ştefan, 
Zanfir Florian. 

Având în vedere că domnul Iepan Flaviu  Nelu a fost validat ca şi consilier judeţean 
urmează ca acesta să depună jurământul  

 
Domnul consilier judeţean Iepan Flaviu Nelu  
Subsemnatul Iepan Flaviu Nelu depun în faţa Consiliului Judeţean Timiş în 

conformitate cu prevederile art. 32 alin. 1 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare următorul jurământ: 

Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ce stă în puterile şi 
priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu! 

 
 

Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
Judeţului Timiş pe anul 2016. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 



  8

Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu din 

imobilul Bastionul „Theresia”. 
Proiectul a fost avizat favorabil in Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport 

in celelalte 5 comisii fiind dat aviz favorabil cu urmatorul amendament: 
Se propune eliminarea din caietul de sarcini privind inchirierea unui spatiu din imobilul 

Bastionul Theresia a prevederilor referitoare la clasificarea activitatilor din economia nationala – 
Cod CAEN pe motiv ca nu exista tarife pentru aceste coduri.  

Rog presedintii comisiilor sa-si prezinte amendamentele. 
Daca sunt alte discutii sau propuneri? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  30  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a 

unor spaţii din Palatul Administrativ. 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrarea 

Primăriei Comunei Foeni a imobilului „Casa de Educaţie Naţională” din Foeni. 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
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Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian,  Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 113/2015 privind aprobarea obiectivelor de 
interes județean la care se execută pază prin Direcția de Prestări Servicii Timiș. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 31  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor 

de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 31  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
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Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind modificarea Normativului privind  
dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  30 voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a indicatorilor 

tehnico-economici aferenti Documentatiei de Avizare pentru lucrari de interventii pentru 
lucrarea “Pod pe DJ 572 la km 77+150 peste raul Timis, la Hitias. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 31  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind constatarea incetarii Contractului de 

inchiriere nr. 5102/30.04.2014 incheiat de catre Judetul Timis prin Consiliul Judetean 
Timis cu Societatea Powertek Equipment S.R.L. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 31  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
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Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare si Functionare a Consiliul Judetean Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     

              Dacă sunt discuţii? Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  30  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian,  Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Pau 
Adrian.  

Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind actualizarea Buletinului informativ 
privind informatiile de interes public. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian,  Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri și 

Cheltuieli pentru anul 2016  al Societatii Aviatia Utilitara Timisoara S.A. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de – 5 comisii – respectiv,  Comisia pentru Relatii si 

Cooperare Interna si Externa,  Comisia pentru Sanatate si Protectia Sociala, Comisia pentru 
Cultura, Invatamant, Tineret si Sport , Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrari 
Publice si Protectia Mediului si Comisia Economica  

Comisia pentru Agricultura si Dezvolare Rurala a dat aviz favorabil proiectului de 
hotărâre cu urmatorul amendament: „evaluarea posibilitatii de a sprijini activitatea societatii prin 
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infuzie de capital pe baza unui proiect elaborat in conformitate cu legislatia in vigoare(schema 
de ajutor de stat).Aceasta evaluare va fi coroborata cu planul de afaceri si planul de promovare 
care sunt in procesul de creatie la momentul actual”. 

Înainte de a da cuvântul domnului presedinte al Comisiei sa prezinte punctul de vedere 
eu propun să lăsăm şi o virgulă sau altă formulă pentru că am mai găsit împreună cu executivul 
o formulă ca să putem ajuta şi probabil că în şedinţa viitoare va fi pus în dezbatere.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Stimaţi colegi, eu am făcut acest amendament. Am înţeles că planul de afaceri şi 

planul de promovare sunt în lucru ceea ce este îmbucurător şi cred că noi toţi ne dorim să 
facem acest lucru şi eu aş merge până la a formula salvarea acestei societăţi pe acţiuni. De 
aceea eu cred că este foarte util să se evalueze posibilitatea infuziei de capital. Mă refer la 
evaluare şi cred că trebuie să ne gândim că o evaluare nu strică nimănui.  

De exemplu, s-ar putea să rezulte necesitatea cumpărării unui alt avion mai versatil 
care să facă anumite lucrări din care să obţinem venituri. De asemenea, s-ar putea să avem 
alte concluzii. Important este să salvăm această societate pe acţiuni care este foarte importantă 
pentru mai multe domenii inclusiv agricultura din  judeţul nostru.  

În final mai fac o precizare şi anume, în cadrul amendamentului am solicitat ca această 
evaluare să se facă până la plenul din luna mai. Din păcate văd că acest lucru nu a fost 
specificat aici. Eu zic că ar fi bine ca până la următoarea şedinţă să-l putem face pentru că e 
ultimul plen în această formulă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dau citire amendamentului şi vă rog să faceţi completări dacă aveţi. Dacă nu îl 

supunem la vot.  
Amendamentul este: : „evaluarea posibilitatii de a sprijini activitatea societatii prin 

infuzie de capital pe baza unui proiect elaborat in conformitate cu legislatia in vigoare(schema 
de ajutor de stat şi sau  altă posibilitate ).Aceasta evaluare va fi coroborata cu planul de afaceri 
si planul de promovare care sunt in procesul de creatie la momentul actual”.Acest lucru se va 
face până la şedinţa de plen din luna mai când se va veni cu proiectul de hotărâre în acest 
sens.  

Dacă sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot amendamentul în această formă.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 29  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Filip 
Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, 
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Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind instituirea distincției „Diplomă de 

Excelență în Afaceri”. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu  31  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre privind aprobarea incheierii unui Acord de 

Colaborare intre Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis si Asociatia Centrul pentru 
Politici Publice (CENPO) Cluj Napoca. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 30  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 16 –  Proiect de hotărâre privind conferirea post mortem a titlului de 

“Cetatean de Onoare al Judetului Timis” inventatorului roman Traian Vuia. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.  Doamna Doina Tărîlă 

puteţi să ne daţi câteva date despre Traian Vuia sau domnul vicepreşedinte Zanfir Florian poate 
să ne spună câteva cuvinte? 
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Domnul vicepreşedinte Zanfir Florian 
Domnule preşedinte nu pot să vă spun mai mult decât faptul că este cunoscut la nivel 

naţional inventatorul şi aviatorul Traian Vuia. Mai mult decât atât acesta este cunoscut şi la 
nivel internaţional.  Toată lumea are în mapă fundamentarea făcută de cei de la Muzeul 
Banatului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă anunţ că este primul titlu de Cetăţean de onoare pe care îl acordăm 

post mortem.  Supun la vot proiectul de hotărâre prin care acordăm acestui titlu lui Traian Vuia.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 32  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Pentru ultimul plen aş vrea să vă fac o propunere când sper că veţi fi de acord să oferim 
titlu  de cetăţean de onoare al Judeţului Timiş Mitropolitului Banatului Ion Selejean şi post 
mortem fostului Mitropolit Nicolae. În acest sens vom pregăti toată documentaţia pentru luna 
viitoare când va veni cu nişte propuneri şi colegul nostru domnul Juravle Petru.  Cele două titluri 
aş vrea să le dăm în acest mandat pentru că dacă am acordat titlul de cetăţean de onoare al 
judeţului Timiş Patriarhului Daniel e corect să acordăm acest titlu şi Mitropolitului Banatului Ion 
Sălăjean si  post mortem Mitropolitului Nicolae. 

 
  
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind achizitionarea de servicii juridice in 

vederea reprezentarii Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Timis 
in fata instantelor de judecata. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 

    În primul rând aş dori să spun că grupul PNL este total de acord cu propunerea de la 
punctul anterior, ca cei doi Mitropoliţi să primească titlul de cetăţean de onoare. Chiar şi noi am 
avut în trecut această viziune.  
 Cu privire la proiectul de la acest punct aş vrea să clarific un aspect şi pentru acest lucru 
am solicit explicaţii chiar şi în comisia de specialitate. De fapt, întrebarea mea  este de ce 
trebuie să revenim asupra acestei hotărâri din moment ce acum câteva luni am votat un proiect 
de hotărâre care vizează acelaşi aspect.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Pentru două procese există hotărârea consiliului judeţean, respectiv pentru direcţia de 
protecţie a copilului. Nu cred că este neapărat o mândrie dar nici o supărare pentru că este un 
lucru corect, zic eu, stabilit de instanţă. Deja avem 7 colegi pentru căre s-au împărţit procesele 
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chiar şi nivelul consiliului judeţean. La nivelul direcţiei de protecţie a copilului nu se schimbă 
valorile foarte mult în ce înseamnă reprezentarea dar s-au dijuns şi acum sunt 500 de procese. 
Nu ştiu de ce s-a ajuns în această situaţie, dar probabil că avocaţii s-au împărţit şi în acest 
moment direcţia de protecţie a copilului are aproximativ 500 procese cu angajaţii. În această 
situaţie nu se mai potriveşte şi trebuie să fim sau nu de acord cu asistenţa juridică. Deci, nu e 
nimic altceva. Probabil că în perioada următoare se va întâmpla acest lucru si la consiliul 
judetean, pentru astăzi am primit la semnat de la resurse umane pentru 7 dintre colegii noştri 
care au câştigat procesul.  
 Probabil că la următoarea şedinţă vor mai fi şi alţii şi cu siguranţă la următoarea 
rectificare va trebui să vedem ce sume pot fi puse în primul semestru după care discutăm de 
semestrul 2. Nu se pune problema să nu umblăm la bugetul judeţului – cheltuieli salariale - 
până la finalul anului ţinând cont de aceste decizii ale instanţelor judecătoreşti care dau 
dreptate angajaţiilor consiliului judeţean. Aceasta este explicaţia.   

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Există un contract general pentru toate aceste cazuri?  
  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
La direcţia de protecţie a copilului avem două contracte aprobate. Urmează să 

aprobăm, iar  în funcţie de câte procese sunt să se facă contractele pe bucăţi. Nu discutăm de 
sume.  

Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Sper că ne uităm şi la sumele pe care le dăm pentru aceste servicii juridice. Pentru că 

dacă dăm sume foarte mari nu ştiu cum ne descurcăm.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Direcţia de proctecţie a copilului ar trebuie să fie mai mult decât atenţi şi sper că 

sumele nu diferă foarte mult. Doamna director m-a asigurat că nu vor fi mari diferenţe din punct 
de vedere al sumelor.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
În acest caz sunt de acord.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 29  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Petrescu Balint.  
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Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și 
cofinanțării de către Consiliul Județean Timiș a proiectului ”REGIONAL CENTRES FOR 
GUIDANCE AND EVALUATION OF TRANSBORDER QUALIFICATION”. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost prezentat in comisiile reunite 
Daca sunt alte discutii sau propuneri? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 32 voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 19 – Proiect de hotărâre privind modificarea raportului de serviciu al 

domnului Coras Ardelean director executiv al Camerei Agricole a Judetului Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost prezentat in comisiile reunite. Daca sunt alte discutii sau propuneri? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul  Judeţean Timiş a respins proiectul  cu  13  voturi pentru din partea 

doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Filip Stancu, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Popescu Marin, Szatmari Ştefan, Zanfir Florian şi 17 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor  Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius, Lelescu Tiberiu, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Vasile Marian 
Constantin. 

Eu nu vă înţeleg pentru că domnul Coraş solicită schimbarea din funcţia de director, e 
decizia domniei sale şi noi nu suntem de acord.  

Dacă procedura spune că trebuie să supunem la vot aşa facem. Când l-am numit 
director am votat în plenul consiliului judeţean. Domnia sa nu îşi dă demisia ci doar solicită 
trecerea pe un post de execuţie. Noi vrem să-l ţinem pe un post de conducere.  
    

   Domnul Coraş Ardelean -  director Camera Agricolă Timiş 
Mulţumesc pentru aprecieri înseamnă că am fost un director foarte bun chiar dacă 

până acum o lună eram considerat un director foarte slab. Ceva nu este în regulă. În acelaşi 
timp vă rog să ţineţi cont de dreptul meu de a fi ales. Vă rog să  nu transformăm votul 
dumneavoastră din consiliul judeţean într-un vot politic. Mi-am dat demisia din director executiv 
pentru ca este un post vacant de execuţie tocmai pentru că legea nu îmi permite să candidez la 
primărie ca şi primar sau consilier local.  Mulţumesc foarte mult pentru apreciere şi pentru că 
mă susţineţi în funcţia de director, sper că pentru încă 4 ani. Eu vă spun doar să analizaţi acest 
vot, să nu îmi îngrădiţi dreptul de a fi ales pentru că eu vă respect pe dumneavoastră, vă 
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doresc ca peste două luni să fiţi toţi prezenţi aici în plenul consiliului judeţean, dar daţi-mi voie 
şi mie să îmi aleg drumul în viaţă. Mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
Consider că domnul Coraş poate să participe în calitate de consilier sau candidat la o 

primărie cu o singură condiţie şi anume ca timp de o lună să-şi ia concediu fără plată. Acest 
lucru se poate pentru că ştiu că şi alţi prefecţi de foarte multe ori au renunţat la funcţia de 
prefect şi au candidat pentru o funcţie de senator sau deputat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ce spuneţi dumneavoastră nu este posibil. Legea electorală şi legea administraţiei au 

suferit multe modificări. Domnul Coraş nu poate să candideze pentru o funcţie de primar decât 
dacă are funcţie de execuţie nu de conducere. 

 
Domnul consilier judeţean  Marian Vasile  
Nu este adevărat. Dacă intră într-o situţie de incompatibilitate după ce este ales pe ce 

poziţie este ales are 15 zile să opteze pentru una dintre funcţii. Dacă se întâmplă sa fie ales, ce 
zice domnul Lăzureanu  poate să-şi ia concediu şi apoi poate opta pentru ce doreşte.  

 
Doamna Lăcrămioara Petrişor  
Legea 188 este modificată şi spune că dacă un funcţionar public de conducere vrea să 

candideze pentru o funcţie de primar sau de demnitate publică trebuie să-şi înceteze raporturile 
de serviciu.    

 
Domnul consilier judeţean  Marian Vasile 
Acest lucru înseamnă şi suspendare?  
 
Doamna Lăcrămioara Petrişor  
Nu, doar încetare.  
 
Domnul consilier judeţean  Marian Vasile 
Atunci domnul Coraş poate să-şi dea demisia din Camera Agricolă.  
 
Doamna Lăcrămioara Petrişor  
De pe funcţie de execuţie poate să candideze dar din funcţie de conducere nu.  
 
Domnul consilier judeţean  Liviu Borha 
Eu cred că nu trebuie să lungim discuţie, propun să repetăm votul pentru că poate unii 

dintre colegi nu au fost atenţi.  
 
Domnul consilier judeţean  Marian Vasile 
Domnule preşedinte, ce facem aici, suntem la bâlci? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Eu supun la vot din nou proiectul de hotărâre. Îmi cer scuze că nu i-am dat cuvântul. E 

dreptul dumneavoastră să votaţi cum consideraţi dar şi domnul Coraş are dreptul să solicite 
acest lucru.  Şefa Serviciului Resurse Umane doamna Lăcrămioara Petrişor ne-a explicat care 
sunt prevederile legii. Domnul Coraş vrea să plece pe un post de execuţie nu putem să-i 
interzicem dreptul să candideze.  
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Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, suntem la piaţă? Ce facem aici? Vin alegerile şi renunţă la funcţia 

de director? 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Staţi liniştit că domnul Coraş nu candidează la PSD. Sincer  nici nu ştiu unde 

candidează? Puteţi să ne spuneţi la ce partid candidaţi? Vedeţi, candidează la Partidul 
România Unită a domnului Bogdan Diaconu. Vă daţi seama că vor scoate vreo 99 de voturi.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, domnul Coraş are o multitudine de posibilităţi. Noi am votat deja 

şi nu mai trebuie să repetăm votul.  Domnule secretar, putem să revenim asupra votului, putem 
să votăm de mai multe ori? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu vă supun la vot solicitarea domnului Coraş Ardelean care şi-a dat demisia din 

director şi solicită trecerea pe un post de execuţie pentru a putea candida, respectiv proiectul 
de hotărâre.  

Consiliul  Judeţean Timiş a respins proiectul  cu  12  voturi pentru din partea 
doamnelor /domnilor, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Daviţoiu Ioan, Filip Stancu, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Popescu Marin, Szatmari Ştefan, Zanfir Florian şi 18 abţineri din partea doamnelor/domnilor  
Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius, Lelescu Tiberiu, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Vasile Marian Constantin. 

După cum observaţi şi de această dată proiectul de hotărâre a fost respins. În aceste 
condiţii  domnule Coraş vă rog să vedeţi care sunt procedurile legale. 

 
 
Punctul nr. 20 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pe anul 2016 al 

Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost prezentat in comisiile reunite. Daca sunt alte discutii sau propuneri? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 30  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Filip 
Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
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Punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitarii dreptului de 
preemtiune din partea Judetului Timis la intentiile de instrainare a unor imobile cu alta 
destinatie decat cea de locuinte. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost prezentat in comisiile reunite.  
Daca sunt alte discutii sau propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, pentru că totul a fost în grabă, ne puteţi spune care sunt acele 

imobile?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, desigur. Domnule Radu Şerban vă rog să ne spuneţi care sunt aceste imobile.  
 
Domnul Radu Şerban – director Direcţia Administrarea Patrimoniului 
În documentele prezentate sunt toate elementele de identificare 
 
Domnul Dan Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
Imobilul se află în Timişoara, bd. 16 Decembrie nr. 15, parter, apartament 10, spatiu 

comercial şi birouri cu acces direct din exterior.  Fost apartament 10, preţul de vânzare este 
175.000 de euro.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă v-aţi lămurit,  atunci supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul  Judeţean Timiş a aprobat proiectul  cu 31  voturi pentru din partea doamnelor 

/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Filip Stancu, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Iepan Flavius,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Petrescu Balint, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,   
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 22 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Va informez ca pe tablete si pe site-ul CJT aveti la dispozitie urmatoarele informari: 
Informare privind situatia rezolvarii corespondentei inregistrate la Consiliul Judetean 

Timis in perioada 04.01.2016 – 31.03.2016. 
De asemenea, am stabilit împreună că în 18 mai va fi ultima şedinţă de plen a 

consiliului judeţean înainte de alegeri, urmând ca şedinţa din luna iunie să fie stabilită de 
domnul prefect.  

Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
 
 



  20

Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Aş vrea să-mi spuneţi,  ştiţi cumva  dacă a ajuns suma promisă pentru Biserica 

Martirilor. Era vorba că se vor da 500 mii lei, vor ajunge anul acesta la Biserica Martirilor.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, au fost repartizate şi aprobate 50 mii lei pentru Biserica Martirilor. Acest lucru l-am 

văzut în lista prezentată de domnul Marcu Marcel. 
 
 
 
Domnul Marcu Marcel – director Direcţia Buget Finanţe.  
Nu am tabelul de la Mitropolie pentru că nu s-a semnat contractul şi nu am despre ce 

acord să  vorbesc. Când colegii de la juridic vor semna contractele vă pot spune sumele 
aprobate pe fiecare unitate de cult.  Există propunerea Mitropoliei pentru 50 mii lei la Biserica 
Martirilor.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Dar era vorba de 500 mii lei şi nu de 50 mii lei. Când am votat bugetul era vorba de 

500 mii lei pentru tot anul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
E vorba de 50 mii lei pentru Biserica Martirilor. 
Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Având în vedere că suntem în perioada în care sunt ţânţari şi muşcătura acestora  

produce boala microcefalie. Este vorba de ţânţarul tigru care dă virusul zica extrem de periculor 
pentru om şi trebuie să avem grijă ca în această perioadă să efectuăm activitatea de stropire 
pentru ca acest virus să nu se poată propaga. Au apărut cazuri de acest gen şi în România, iar 
grija noastră pentru populaţia din judeţ este mai presus decât orice.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă şi vă rog să prezentaţi în şedinţa din luna mai 

un proiect de hotărâre în acest sens.  
În continuare, în calitate de preşedinte, de coleg, având în vedere că începe o 

perioadă de campanie electorală, vă rog să facem tot posibilul să ne comportăm normal fără să 
facem atac la persoană sau să ne jignim.  Aş vrea să încercăm ca pe această perioadă,  din 26 
aprilie şi până se încheie depunerile de canditatori, să fim colegi, să fim cetăţeni ai judeţului, să 
fim oameni.  Cred că Judeţul Timiş şi Banatul merită o campanie corectă indiferent la ce partid 
candidăm unii dintre noi.  Îmi doresc să găsim acea dezbatere şi posibilităţi care să ne ducă 
spre oameni şi spre nevoile lor.  

Eu personal vă mulţumesc pentru cei aproape 4 ani în care am fost împreună la bine şi 
la greu. Cred că cei 4 ani au fost pentru fiecare dintre noi, indiferent de partidul la care am fost 
şi de felul în care am votat. După cum aţi văzut în afară de proiectul cu domnul Coraş au trecut 
toate proiectele cu unanimitate de voturi.  

Cred, de asemenea, că este momentul să demonstrăm că suntem unul dintre judeţele 
etalon ale României în ceea ce înseamnă alegerile locale. Sunt convins că fiecare dintre noi îşi 
doreşte să câştige cât mai mult, să rămânem pe funcţiile pe care le avem, alţii să vină pe 
aceste funcţii, dar nu e cazul să ne împroşcăm cu noroi mai ales cu atac la persoană fizică, la 
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familie sau la viaţa personală. Vă doresc tuturor colegilor consilieri judeţeni succes şi să reuşiţi 
în tot ce vă doriţi.  

 
Domnul consilier judeţean Iepan Flaviu 
Doamnelor şi domnilor, chiar dacă am venit puţin mai târziu în rândul dumneavoastră 

sunt foarte mândru de acest lucru, de această demnitate şi vă mulţumesc că cu ajutorul 
dumneavoastră am ajuns aici. Pentru că ne apropriem de sărbătorile pascale, aşa cum spunea 
şi domnul preşedinte, nu trebuie să uităm că suntem oameni. Vă doresc sărbători fericite şi să 
petreceţi alături de cei dragi sfintele sărbători de Paşte.  

Nu în ultimul rând vreau să mulţumesc partidului care m-a propus pe listele electorale 
dar şi cetăţenilor care m-au votat. Sunt mândru chiar dacă am ajuns atât de târziu aici şi vă 
mulţumesc pentru onoarea de a fi în mijlocul dumneaovastră.  Sărbători Fericite! 

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Am înţeles de la colegul meu Juravle Petre că banii pentru biserică nu s-au dat pentru 

că nu s-au semnat contractele. Hotărârea privind alocarea acestor sume a fost adoptătă de noi 
cu o lună în urmă. Mai sunteţi încă preşedintele consiliului judeţean şi vă rog să vă intraţi în 
drepturi şi atribuţii şi să vedeţi ce se întâmplă pentru că nici pentru activitatea de finanţare cu 
fonduri nerambursabile a cluburilor sportive pe proiecte nu s-au semnat contractele şi nu s-au 
alocat sumele respective.  Acum se termina mandatul şi ne lăudăm doar că susţinem sportul 
fără să facem nimic concret. Trebuie să dispuneţi semnarea contractelor pentru că cei care 
aşteaptă banii încep să fie nemulţumiţi de felul în care se lucrează în consiliul judeţean.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul consilier judeţean Mihăiţă Bojin 
Vă rog domnule preşedinte şi toţi colegii consilieri judeţeni să facem o analiză corectă 

şi în ceea ce priveşte încă un nume între liderii religioşi pentru titlul de cetăţean de onoare al 
judeţului. În acest sens mă gândesc la episcopul Alexandru Mesian. Este episcop romano – 
catolic din Lugoj şi cred că este o onoare la fel ca şi pentru ceilalţi lideri să fie facut cetăţean de 
onoare al  judeţului nostru. Este cel care îmi vine acum în minte dar sunt mai mulţi lideri religioşi 
şi până data viitoare putem face o analiză mai concretă.  

Vă rog să privim cu toţii spre episcopul Alexandru Mesian.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte discuţii vă doresc sărbători fericite, tot binele din lume şi succes 

în campania electorală.  
Întrucât nu mai sunt alte discuţii, şi dat fiind faptul că ordinea de zi s-a epuizat, declar 

închise lucrările şedinţei ordinare a plenului Consiliului Judeţean Timiş.  
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal .   
 
 
PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
 Titu BOJIN                                              Ioan Dănuţ ARDELEAN 
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